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2. System for diagnostics of deseases of visual analyzer

Реферат:
1. Розглядаються проблеми побудови iнформацiйно-вимiрювальноi сис теми для офтальмодiагностики за
електроретинограмами. Побудована математична модель електроретинограми у виглядi лiныйного
випадкового процесу. Запропоновано новi дiагностичнi ознаки. Для прийняття рiшення використовуються
критерii Неймана- Пiрсона i Баеса. Розроблено i створено макети iнформацiйно- вимiрювальноi
дiагностичноi системи. Проведена оцiнка точностi роботи iнформацiйно-вимiрювальноi системи, виявленi
та дослiдженi джерела похибок, запропоновано напрями зменшення iх впливу. Сфера використання -
медична діагностика.

2. The problems of the construction of an information-measuring system for ophtalmology, based on the analysis
of electroretinograms, are considered. An mathemftical model of a electroretinogram as a linear random process is
constructed. New diagnostic features are proposed. The criteria of Neumann-Pearson and Bujes are used for
solving of problems. Dummies of an information-measuring diagnostic system are developed and constructed. An



estimate of the accurasy of an information-measuring system is obtained, and a methods of are proposed the
minimisation of their influence. A region of applying is a medical diagnostics.
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